
 
 
 
        PÖYTÄKIRJA 
 
 

 
Akita ry:n sääntömääräinen kevätkokous 
 
Aika:  11.3.2017 
Paikka:  Karjasillantie 252, Kärkölä 
 
 
Yhdistyksen puheenjohtaja Heidi Alatalo avasi kokouksen klo 12.45 
 

1. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Heidi Alatalo ja sihteeriksi Katja Ikonen.  
 

2. Kokous todettiin lailliseksi. Kokouskutsu on julkaistu sääntöjen mukaisesti yhdistyksen jäsenlehdessä sekä 
yhdistyksen kotisivuilla vähintään 14 päivää ennen kokousta. Todettiin paikalla olevan 10 jäsentä, ei 
valtakirjoja. 

 
3. Hyväksyttiin kokouksen työjärjestys sellaisenaan. 

 
4. Valittiin pöytäkirjan tarkastajat (2) ja ääntenlaskijat (2), ehdotettiin että he ovat samat henkilöt. Tehtäviin 

valittiin Jenna Ajanki ja Laura Ajanki. 
 

5. Hyväksyttiin hallituksen toimintakertomus, varainhoitokertomus ja toiminnantarkastajan lausunto 
vuodelta 2016. 
 

6. Vahvistettiin vuoden 2016 tilinpäätös ja päätettiin tili- ja vastuuvapauden myöntämisestä 
puheenjohtajalle, hallitukselle ja muille tilivelvollisille yksimielisesti. 
 

7. Hallitus ei ollut esittänyt kokouksen päätettäväksi mitään, mutta kokouksessa keskusteltiin rodun 
PEVISA:sta jäsenistön kesken. 
 
Hallitus toivoo yleiskokouksessa keskusteltavan aiheesta Akitan jalostuksen tavoiteohjelma. Akita ry:n 
jalostustoimikunta on aloittanut JTO ohjelman valmistelun seuraavalle nelivuotiskaudelle 2019-2022 ja 
haluaa yleiskokouksen yhteydessä kuulla kasvattajien ja harrastajien mielipiteitä akitan jalostuksen 
nykytilasta ja tulevaisuudesta. 
 
Kokouksessa tuli esille ehdotus suosituksesi, että ulkomailta tuodun aikuisen koiran lonkat kuvattaisiin 
uudestaan Suomessa, tai saataisiin ainakin tunnistusmerkityt kuvat mukaan, että voidaan varmistaa 
lonkkien olevan Suomen standardien mukaisesti samaa tasoa kuin mitä ulkomainen lonkkakuvaustulos 
osoittaa. Toivottiin informoivia lehtijuttuja rotulehteen. 
 
Yleinen konsensus oli, että jos koiran terveys ei ole priimaa niin se yhdistettäisiin vain terveeseen koiraan. 
Kokouksessa ei tullut yhdistyksen tietoon suurempia huolia akitan jalostukseen liittyen. 
 

8. Yhdistyksen hallitukselle ei ole toimitettu muita vuosikokouksessa käsiteltäviä asioita huomioon ottaen 
yhdistyslain määräykset.  

 
 
 

 



9. Kokouksen puheenjohtaja Heidi Alatalo päätti kokouksen klo 13.44. 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi, 
 

___Heidi Alatalo_______________  ____Katja Ikonen________________ 
Heidi Alatalo, pj     Katja Ikonen, kokouksen sihteeri 
 
 
 
Akita ry:n yleiskokouksessa 11.3.2017 valittuina pöytäkirjan tarkastajina olemme tarkastaneet pöytäkirjan 
ja todenneet sen kokouksen kulun mukaiseksi. 
 
 
Lahdessa  13.3.2017    Lahdessa  13.3.2017 
 
 

_____Jenna Ajanki___________  ______Laura Ajanki____________ 
Jenna Ajanki     Laura Ajanki 

 
 


